四川农业大学留学生外出调研/实习申请表课外实习
Application Form of Off-campus Internship 
for Oversea Students at SICAU 
	姓     名
Name
	
	指导教师
Supervisor
	

	学     号
Student No.
	
	专    业
Major
	

	外出实验、调研时间和地点 Time and place of the internship： 

从From ________________至to________________, 共计in total_________天days.

地点Place: _____________________________________________________________

	事由Reasons：
签名Signature: ___________________________________日期Date:_____________

	外出调研费用承担办法（须注明往返国际旅费、国外生活费、国外实习调研费用、国外保险费等费用的具体承担办法）Arrangements and expenses (for international travelling round trip, living, tuition, insurence) to be sponsored by: 



	上述事由是否属实，导师是否同意安排该学生外出实验或调研，如学生在外出期间需参加其所享受奖学金的年度评审，导师是否同意代学生准备相关材料。Supervisor’s comment: Do you agree to be responsible for the applicant’s scholarship to be reviewed annually when the applicant is not able to come back timely?
导师签字(Supervisor Signature)：     
年     月     日(Date)

	学院主管院长意见（是否同意外出调研及以上各类费用的承担办法）： 
College Rector’s comment: Agree □     Disagree □  (Examine the expenses and make sure the sponsors.)
主管院长签字Signature             （公章）(College Stamp)：   
年     月     日Date

	研究生院/学生处意见：

Comment of Graduate Administration Office or Students Affairs’ Office: 
签字Signature：                   （公章）(Graduate School Stamp)：      
年     月     日Date

	国际交流合作处意见：

Comment of IOEC(International Office of Exchange and Cooperation):
签字Signature:                    （公章）( Stamp)： 
                                                   年     月     日Date


说明：Note:

外出学生返校后需向学院、研究生院/学生处和国际交流合作处报到，当年或当学期未注册者需补办注册手续。

Check in at your college, Graduate Administration Office or Students Affairs’ Office and IOEC when you come back. Then make up your registration of the semester or the academic year when it is necessary.  
四川省政府奖学金年度评审时间为每年5月份（具体时间以国际合作与交流处网站公告为准）。
The review of “Sichuan Government Scholarship for Overseas Students” is conducted in May of each year but the exact date varies. Please consult the website of IOEC SICAU before May of the year. 
四川省政府奖学金只支付学生在华期间相关费用（包括学费、生活费、保险等），离华期间一切费用停止发放。

“Sichuan Government Scholarship for Overseas Students” only sponsor the students who study in Sichuan China (for tuition, living expense and insurance). The scholarship will be invalid as soon as the gainer leaves China.
离华期间如遇疾病、人身意外伤害及意外事故由学生本人自行负责相关费用。

Interns who leave China will be responsible for any of their own expenses in case of illness, accidental body injury and so on.
